

## **PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 2020-04-01**

**Tid: 18:00**

**Plats: Hugelsta**

### **Närvarande:**

Tommy Jonsson

Kent Stangvik

Fredrik Lindblad

Lennart Ekström

Per Lundquist

Mikael Bjurshagen

Daniel Silvborn

Daniel Lindström

Lars Blomberg

Roger Svärd

Kennet Malm

Dessutom Knut Lövfäst och Joel Edving en kort stund på tel.

### **1 MÖTETS ÖPPNANDE**

Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Dagens möte har utökats med projektgruppen för H-vallen då det är dagens huvudämne samt Daniel från kommunen i samma ärende.

### **2 VAL AV JUSTERINGSMAN**

Till justeringsman valdes Tommy Jonsson

### **3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Hoppades över då Joel ej var på plats.

### **4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST**

**Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner**

#### **Polistillstånd**

Besiktning av skjutbanor rapporteras av Fredrik. Protokollen uppdaterade med handeldvapen som saknades i första upplagan. Det sköttes snabbt och smidigt av polismyndigheten.

#### **Ekonomi**

En avräkning mot skytteföreningen är missad enl Knut. Han har pratat med Mats på Skyttesportförbundet och de vill gärna nyttja Munktell men upplever ett dåligt bemötande från ESKF. De får vänta på upplåsning mm. Det gör att vi har tappat bokningar från dem. Det behöver hanteras framöver. Knut ska stämma av så att de gjorda bokningarna från Skyttesportförbundet som ej betalats är avbokade och ej genomförda.

## **5 BESLUT OCH PROJEKT**

### **Projekt H-vallen**

Inga projektmöten har hållits. Inga kallelser har skickats ut. Mötet 27/3 på H-vallen redogjordes för. Då träffade ett antal ur styrelsen Daniel S för att diskutera fortsatta arbeten på vallarna och möjlighet att ta emot de massor som vi är erbjudna. Området behöver städas. Containers flyttas och däck tas bort. Upplag för massor är ordnat på parkeringen vid I-vallen. Tillåtet med 30 000 ton på upplaget. Kommer märkas med markduk och betongsuggor.

Vi behöver komma överens om hur det kommande arbetet ska ske. Den sk H2 kommer inte bli av. Lasse B framhåller att H-vallen behöver breddas 10 m. Vi fortsätter diskussionen ute vid H-vallen.

Daniel Silvborn föredrar hur vallen behöver ordnas innan april månads utgång.

Daniel har uppdrag från Mattias Albers att styra upp Hugelsta. Daniel redogör för kommunens syn. Kommunen kommer att färdigställa H-vallen för besiktningen. Entreprenör kommer att schakta och grusa så att den blir godkänd. Mattias har ställt krav på att vallen ska rensas och vara presentabel inför arbetet. Inga arbeten tillåts på I-vall innan H är helt färdig. Enligt Daniel finns det en frågeställning hos politiken om IPSC är en önskvärd verksamhet på Hugelsta.

Hur vallen ska se ut diskuteras. Det finns olika idéer. Kent förordar att det byggs vidare så som det ser ut. Han menar att om den görs om så tappar vi för mycket tid. Den behöver färdigställas så att vi har någon vall att nyttja medan I-vallen färdigställs. Några vill bredda vallen och ha färre och större bayer. Projektgruppen behöver träffas och komma överens om hur arbetet ska utföras.

Projektgruppen ser ut som följer

Kent Stangvik, Niklas Faltin, Daniel Lindström, Fredrik Lindblad, Mikael Bjurshagen, Lasse Blomberg, Roger Svärd, Tommy Jonsson, Henrik Kuhlström och nytilkommen Kennet Malm. Niklas är projektledare, föreslås att en biträdande ska tillsättas då Niklas inte kan delta alla veckor.

Möte kallas till tisdag 7/4 kl 18. Kallelsen anses vara gjord på mötet. Gruppen ska gå igenom och enas om hur H-vallen ska iordningsställas.

### **Projekt skogsvallen**

Se punkten ovan.

### **Förslag på nya skjuttider**

Inget nytt att rapportera

### **Skjuta grovt i Munktell.**

Inget togs upp

### **Bokningsmöte**

Joel ringer upp ang bokningslistan. Pga Corona har flera föreningar önskan att flytta tävlingar och det orsakar krockar. Förslagsvis gäller bokningslistan och ändringar förhandlas med de föreningar som krockar. Det är ett speciellt läge i år.

### **Wifi gruppen**

Inget togs upp

## **6 ÖVRIGT**

Inget togs upp

## **7 NÄSTA MÖTE**

Årsmötet diskuteras. Ska det skjutas upp eller hållas nu. Förslag att vi skjuter det till juni och försöker förorda att ett begränsat antal deltar från klubbarna. Detta behöver kommuniceras med klubbarna då vi i så fall frångår stadgarna. Vi har tidigare satt datum till 22 april för årsmötet.

Projektgruppen H-vall möts 7/4 kl 18.

## **8 MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

**Vid protokollet**

**Justeras**

Lennart Ekström

Tommy Jonsson

**Ordförande**

Per Lundquist